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Protokół Nr XXIII.2016 

z obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 27 czerwca 2016 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński o godzinie 1408 

otworzył obrady XXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie oraz powitał zebranych. 

Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami zostały radnym przekazane  

do skrzynek pocztowych i e-mailem. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności1 stwierdził quorum Rady w liczbie 13 radnych (nieobecni na sali radni: Pan Bogdan 

Janczarek, Pan Przemysław Mirosz) i uznał prawomocność obrad.  

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad2 i otworzył dyskusję.  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek zwrócił się z wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad: 

 punktu nr 23 – Przyjęcie protokołu z obrad XX sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 31 marca 2016 roku. 

Głosowanie zmian w porządku obrad  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: Pan Bogdan Janczarek, Pan Przemysław Mirosz. 

Porządek obrad XXIII sesji w dniu 27 czerwca 2016 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Sprawozdanie Burmistrza z pracy Urzędu Miejskiego w 2015 roku.   

6. Sprawozdanie Burmistrza z inwestycji gminnych w 2015 roku.   

7. Sprawozdanie z realizacji Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony 

ofiar przemocy w Gminie Halinów w 2015 roku. 

8. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 czerwca 2016 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 czerwca 2016 roku. 
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9. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

10. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

11. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2023 – Druk Nr 190 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2016 rok – Druk Nr 191 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania środków finansowych 

z przeznaczeniem na nagrody za osiągnięcia w służbie dla policjantów Komisariatu Policji 

w Halinowie – Druk Nr 192 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu gminy Halinów za 2015 rok – Druk  

Nr 193 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia Burmistrzowi Halinowa 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2015 rok – Druk Nr 194 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Halinów 

w 2016 roku – Druk Nr 195 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy Halinów – Druk Nr 196 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości położonych na terenie gminy Halinów i zagospodarowania tych odpadów,  

w zamian za uiszczoną przez właściciela opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

– Druk Nr 197  

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie upoważnienia Kierownika 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Halinowie do prowadzenia postępowania  

i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach dotyczących świadczeń pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym – stypendiów i zasiłków szkolnych – Druk Nr 198  

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym – Druk Nr 199 

22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Nowy Konik, gmina Halinów – Druk Nr 200  

23. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski.  

24. Zamknięcie sesji.    

Na salę wszedł radny Pan Bogdan Janczarek. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, złożył 

sprawozdanie z działalności Burmistrza Halinowa w okresie od 29 kwietnia 2016 roku  

do 27 czerwca 2016 roku. W wyżej wymienionym okresie podpisano 55 umów oraz  

40 zarządzeń. 
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Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 02.05.2016 r. – Święto Miasta i Gminy Halinów, 

 04.05.2016 r. – Międzynarodowy Dzień Strażaka,  

 17.05.2016 r. – Gminny Konkurs Matematyczny w Zespole Szkół w Halinowie, 

 18.05.2016 r.: 

 Szkolenie dotyczące miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

organizowane dla Samorządów Gminnych przez Mazowiecki Urząd Wojewódzki, 

 Konferencja „Zarządzanie w XXI wieku – W poszukiwaniu koncepcji 

nowoczesnego zarządzania”, 

 Wystąpienie jako gość w Wyższej Szkole Gospodarki Euro regionalnej  

w Józefowie, 

 20.05.2016 r. – Posiedzenie Zarządu Miejsko Gminnego OSP w Cisiu, 

 22.05.2016 r. – Festyn Brzechwiada w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Okuniewie, 

 24.05.2016 r. – ogólnopolska Kampania – Kilometry Caritas w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Halinowie, 

 01.06.2016 r. – Piknik Rodzinny w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej z okazji Dnia 

Dziecka, 

 04.06.2016 r. – Piknik Rodzinny w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Cisiu, 

 12.06.2016 r. – Jubileusz 40-lecia święceń kapłańskich Ks. Prałata Jana Rucińskiego, 

 14.06.2016 r. – Konwent Wójtów i Burmistrzów w Mińsku Mazowieckim, 

 15.06.2016 r.  – Podpisanie umów w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej dla OSP, 

 17.06.2016 r. – Walne Zebranie Sprawozdawczo Wyborcze Zarządu Oddziału  

Miejsko-Gminnego ZOSP RP w Halinowie w Urzędzie Miejskim w Halinowie, 

 18.06.2016 r.: 

–  Rodzinny Piknik „Klubu przyjaciół Pszczoły” w Chobocie, 

–  Targi pracy i przedsiębiorczości zorganizowane przez Powiatowy Urząd Pracy oraz  

Starostwo Powiatowe w Mińsku Mazowieckim,  

 20.06.2016 r. – Walne Zebranie Członków Stowarzyszenia LGD Ziemi Mińskiej  

w Urzędzie Gminy Mińsk Mazowiecki, 

 23.06.2016 r. – Zakończenie sezonu artystycznego GCK w Michałowie, 

 23-24.06.2016 r. – Zakończenie roku szkolnego w szkołach.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz przedstawił informacje dotyczące 

działań inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m.in. o: 

 zakończeniu prac przy budowie chodnika na ulicy Kruczej i Ptasiej w Budziskach oraz 

ulicy Sarniej w Zagórzu, wykonawcą była firma DOWBUD-C; 

 zakończeniu modernizacji mostu w Budziskach, realizatorem inwestycji była firma 

Janusza Saboka – Zakład Robót Drogowo-Mostowych; 

 zakończeniu prac przy przebudowie ulic Sienkiewicza i Prusa w Halinowie oraz ulicy 

bocznej do ulicy Mickiewicza w Halinowie, inwestycję wykonała firma Z.U.T.H. 

Stanisław Czerepiński, w ramach zachowania dobrego standardu technicznego ulic 

zlokalizowanych wokół Gimnazjum przesunięto środki na budowę ulicy Pułaskiego  

w Halinowie, 

 pracach związanych z modernizacją drogi wojewódzkiej nr 637, wykonawcą inwestycji 

jest firma STRABAG, koszt zadania to ok. 25 000 000,00 zł, podczas remontu występują 

utrudnienia drogowe w postaci ruchu wahadłowego; 

 sfinalizowaniu przez Zakład Komunalny w Halinowie budowy oraz przebudowy sieci 

wodociągowej wzdłuż ulicy Polnej w Długiej Kościelnej, inwestycję zrealizowała firma 

WOD-BUD Jarosława Karpińskiego, koszt zadania wyniósł ok. 140 000,00 zł; 
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 otworzeniu przetargu na budowę kanalizacji w ulicy Stołecznej w Józefinie, wpłynęło  

6 ofert, najtańsza – firmy Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów z Mińska 

Mazowieckiego na kwotę 447 000,00 zł, najdroższa – firmy DOWBUD-C na kwotę 

1 045 000,00 zł, kosztorys inwestorski wyniósł ok. 1 100 000,00 zł; 

 otworzeniu przetargu na przebudowę dróg gminnych poprzez nałożenie nakładek 

asfaltowych na ulice: Szafirka w Wielgolesie Brzezińskim, Powstania Styczniowego  

w Długiej Kościelnej (część) oraz wymianę nawierzchni na moście na ulicy Sarniej  

w Zagórzu, najtańsza oferta opiewała na kwotę ok. 400 000,00 zł (Przedsiębiorstwo 

Budowy Dróg i Mostów), ewentualne rozszerzenie prac o modernizację ulicy Zgody  

w Grabinie; 

 otworzeniu przetargu nieograniczonego na zadanie – Odbiór i zagospodarowanie 

odpadów komunalnych z nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy  

w granicach administracyjnych Gminy Halinów, zadanie na okres 2,5 roku (od 2017 roku 

do 30 czerwca 2019 roku), wpłynęło 8 ofert – w granicach od ok. 2 000 000,00 zł  

do 5 000 000,00 zł, firma, która aktualnie świadczy usługi złożyła ofertą na kwotę  

ok. 5 000 000,00 zł; 

 ogłoszeniu 3 postępowań przetargowych na budowę przedszkola w Okuniewie – oferty 

przewyższają budżet przeznaczony na realizacją zadania, bowiem w przetargu:  

 1, wpłynęło 9 ofert – od 2 900 000,00 zł do 4 298 000,00 zł,  

 2, wpłynęło 5 ofert – od 3 100 000,00 zł do 4 298 000,00 zł, 

 3, wpłynęło 9 ofert – od 2 875 000,00 zł do prawie 4 000 000,00 zł, 

w związku z tym, są propozycje ewentualnych zmian w budżecie na przyszły rok; 

 Zarządzie Dróg Powiatowych, który rozpoczął wymianę nakładek asfaltowych  

na drogach powiatowych z terenu gminy Halinów – ulicy w Deśnie oraz ulicy Powstania 

Styczniowego na odcinku od ulicy 3-go Maja do ulicy Jana Pawła II w Halinowie, 

wykonawcą inwestycji jest Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów z Mińska 

Mazowieckiego, wartość zadania to ok. 232 000,00 zł. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z pracy Urzędu Miejskiego w 2015 roku 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek przedstawił w formie multimedialnej i omówił 

sprawozdanie3 z pracy Urzędu Miejskiego w 2015 roku. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Na salę wszedł radny Pan Przemysław Mirosz. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z inwestycji gminnych w 2015 roku 

Zastępca  Burmistrza Halinowa  Pan Adam  Sekmistrz przedstawił w formie multimedialnej  

i omówił sprawozdanie4 z inwestycji gminnych w 2015 roku. 

Nie było głosów w dyskusji. 

7. Sprawozdanie z realizacji Programu przeciwdziałania przemocy  

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w Gminie Halinów w 2015 roku 

Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego Pani Aneta Prus omówiła sprawozdanie5  

z realizacji Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy  

w Gminie Halinów w 2015 roku. 

                                                 
3 Załącznik nr 3 do protokołu z obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 czerwca 2016 roku. 
4 Załącznik nr 4 do protokołu z obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 czerwca 2016 roku. 
5 Załącznik nr 5 do protokołu z obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 czerwca 2016 roku. 
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Nie było głosów w dyskusji. 

8. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Radny Pan Dawid Wojda w swojej wypowiedzi odniósł się do przetargów na budowę 

przedszkola w Okuniewie. Radny zaproponował ogłoszenie kolejnego, czwartego przetargu 

(przed zimą). Być może w ten sposób udałoby się nieco ograniczyć koszty inwestycji.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz potwierdził, iż kwota 2 900 000,00 zł, 

to koszt w ok. 30% przewyższający przewidziane w budżecie środki na wykonanie inwestycji. 

Kosztorys inwestorski został wykonany rzetelnie jednak obecne ceny rynkowe, a co za tym idzie 

przedstawiane oferty znacznie przerastają planowane fundusze.  

Radny Pan Dawid Wojda wyjaśnił, że sugestia dotyczyła zimowego terminu przetargu. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że obecnie Gmina  

jest na etapie rozstrzygania 3 przetargu – wyjaśnianie cen, rekomendacji. Następnie dodał,  

że otwarcie kolejnego będzie skutkowało późniejszym terminem zakończenia prac.  

Radny Pan Krzysztof Mościcki w swojej wypowiedzi nawiązał do wielu wniosków  

i postulatów mieszkańców Okuniewa, które wpłynęły podczas ostatniego Zebrania Wiejskiego  

w dniu 22.06.2016 roku. Uwagi i zapytania dotyczyły m. in. modernizacji chodnika i nakładki 

asfaltowej na ulicy 1-go Maja w Okuniewie, oświetlenia parku oraz rynku, a także instalacji 

monitoringu w centrum Okuniewa. Ponadto najważniejsze spostrzeżenia odnosiły się  

do budowy przedszkola oraz wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego z dnia 23 maja 

2016 roku w sprawie ze skargi Wojewody Mazowieckiego w przedmiocie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Okuniew. Mieszkańcy pytali, jak długo potrwa 

budowa placówki, a także jakie są przewidywane działania w zakresie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz ad vocem do wypowiedzi radnego Pana 

Krzysztofa Mościckiego poinformował, że aktualnie opracowywane są projekty przebudowy  

ul. 1-go Maja oraz ul. Konopnickiej w Okuniewie. Najpóźniej w 2018 roku zostanie 

zmodernizowana: ul. Konopnickiej, która z racji jej bezpośredniego sąsiedztwa, stanowi drogę 

dojazdową do szkoły i przedszkola oraz ul. 1-go Maja (od drogi wojewódzkiej nr 637 do  

ul. Konopnickiej). Remont dalszej części ul. 1-go Maja będzie zależał od środków finansowych, 

którymi będzie dysponowała Gmina Halinów. W odpowiedzi na pytanie, jak długo potrwa 

budowa przedszkola, Zastępca Burmistrza Halinowa odpowiedział, że teoretycznie  

z dniem 1 września 2017 roku dzieci powinny rozpocząć zajęcia w nowej placówce. Jednakże 

termin wykonania prac zależny jest od terminu rozstrzygnięcia przetargu na budowę.  

W odniesieniu do kwestii oświetlenia parku w centrum Okuniewa, mówca podkreślił, że jego 

zdaniem jest to zadanie, które można zrealizować w ramach funduszu sołeckiego. Ponadto 

posiadając odpowiednie zasoby finansowe warto byłoby zastanowić się nad przebudową 

oświetlenia wokół rynku. Natomiast w przedmiocie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego, Zastępca Burmistrza Halinowa poinformował, że wyrok WSA nie jest jeszcze 

prawomocny, zaś Gmina do dnia 7 lipca br. ma prawo wnieść skargę kasacyjną. Sprawa jest 

trudna do rozstrzygnięcia, gdyż dotyczy dużej części Okuniewa, która na bazie Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego z 2010 roku oraz  opracowania 

Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej z 2006 roku jest zaliczana do terenów potencjalnego 

zagrożenia powodzią. Zgodnie z wykładnią Wojewody Mazowieckiego na tych terenach nie 

powinna być prowadzona zabudowa mieszkaniowa.  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski poprosił o możliwość zabrania głosu przez 

Komendanta Komendy Policji w Halinowie Pana Rafała Pałdynę. 
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Komendant Komendy Policji w Halinowie Pan Rafał Pałdyna zaprosił wszystkich obecnych 

na debatę o bezpieczeństwie, która odbędzie się 28 czerwca br. o godz. 17:00 w budynku 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Długiej Kościelnej. 

Radny Pan Dawid Wojda w swojej wypowiedzi poprosił o zmodernizowanie wspólnie  

z Powiatem Mińskim części chodnika na ulicy 3-go Maja w Halinowie. Zdaniem radnego jest  

to bardzo ważna inwestycja, którą trzeba zrealizować w najbliższym czasie. Ze względu  

na funkcjonalność, potrzebę korzystania przez wszystkich mieszkańców Gminy oraz biorąc pod 

uwagę zły stan techniczny, należy podjąć działania zmierzające do modernizacji chodnika. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w nawiązaniu do wypowiedzi przedmówcy, 

poinformował, że sprawa modernizacji części chodnika została zgłoszona na ostatnim spotkaniu 

ze Starostą Powiatu Mińskiego Panem Antonim Janem Tarczyńskim. Istnieje możliwość 

wykonania zadania w ramach bieżącego utrzymania dróg. W przedmiocie własności gruntu  

na skrzyżowaniu ulic 3-go Maja oraz Okuniewskiej w Halinowie, Burmistrz Halinowa 

zdeklarował chęć przeprowadzenia negocjacji oraz uregulowania spornych kwestii.  

Radny Pan Adam Rudnicki odniósł się do sprawozdania z inwestycji gminnych. W imieniu 

swoim oraz wszystkich mieszkańców Długiej Kościelnej serdecznie podziękował Burmistrzowi 

Halinowa i jego Zastępcy za wykonanie odwodnienia na ulicy Kochanowskiego w Długiej 

Kościelnej na odcinku od budynku OSP do Kościoła Mariawickiego.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz wyjaśnił, że odwodnienie na ulicy 

Kochanowskiego zostało wykonane przez Powiat Miński, zaś Gmina Halinów zrealizowała 

odwodnienie części ulicy od Powstania Styczniowego do ulicy przy Kościele w Długiej 

Kościelnej. 

Radny Pan Bogdan Janczarek w swojej wypowiedzi odniósł się do wydarzenia 

zorganizowanego przez Dyrektora Gminnego Centrum Kultury Pana Dariusza Kowalczyka, 

którym było zakończenie sezonu artystycznego 2015/2016 w Okuniewie i Michałowie. Radny 

pochwalił zaangażowanie dzieci i młodzieży oraz ich nauczycieli, którzy wspaniale przygotowali 

program uroczystości. Zdaniem radnego wszystkim pracownikom GCK należą się gorące 

podziękowania. Następnie mówca nawiązał do Wielkiego Szlaku Litewskiego, który niegdyś 

przebiegał przez Okuniew. Radny zasugerował, by środki zewnętrzne pozyskane  

w ramach projektu dotyczącego Wielkiego Gościńca Litewskiego zostały przeznaczone  

na modernizację kamiennej ulicy w Okuniewie (Rynku).  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w ramach wyjaśnienia powiedział, że 

Gmina Halinów nie włączyła się do projektu Wielkiego Szlaku Litewskiego, w związku z tym 

dofinansowanie uzyskane z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego na modernizację 

Domu Kultury w Halinowie nie miało związku z funduszami Stowarzyszenia Wielkiego Gościńca 

Litewskiego. Ponadto Zastępca Burmistrza Halinowa wyjaśnił, że środki zewnętrzne pozyskane 

z Ministerstwa były przeznaczone na remonty obiektów kubaturowych, nie zaś na budowę,  

czy modernizację dróg, sieci wodociągowej, kanalizacyjnej. Ponadto dotacje otrzymywane  

z Ministerstwa Kultury w większości przypadków dotyczą budów lub modernizacji obiektów 

wielometrażowych, a także remontów obiektów zabytkowych, będących pod opieką 

konserwatorów.  

Radny Pan Bogdan Janczarek poprosił, by odrestaurować ulicę kamienną w Okuniewie, 

zamontować kilka ławek oraz lamp oświetleniowych. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poinformował, że w obecnej chwili na 

podstawie wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego, o którym była mowa 

prawdopodobnie nie będzie można uzyskać zgody na taką inwestycję. Ponadto Zastępca 

Burmistrza Halinowa przypomniał o najważniejszej inwestycji (przez omyłkę nie została ona 

przedstawiona w sprawozdaniu inwestycyjnym), która w ostatnim czasie została zrealizowana na 

terenie Okuniewa – budowie prawie 15 km kanalizacji, 7 przepompowni, ok. 700 odgałęzi  

do granicy nieruchomości. W ramach wspomnianej inwestycji zostało odtworzonych wiele ulic 

Okuniewa.  
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Sołtys Desna Pan Leszek Gomulski zapytał, kiedy zostaną zamontowane urządzenia na placu 

zabaw w Deśnie?   

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że urządzenia powinny 

być zamontowane do 20 lipca br. Opóźnienie w wykonaniu zadania wynika z problemów 

kadrowych.  

Radny Pan Andrzej Piekuciński na wstępie przypomniał, że część pieniędzy z funduszu 

sołeckiego miejscowości Chobot została przekazana na wykonanie projektu boiska 

wielofunkcyjnego przy szkole w Chobocie. Radny zapytał, czy w tej kwestii zostały podjęte 

działania? Następnie mówca zadał pytanie dotyczące nakładek asfaltowych na ulicach: Północnej 

oraz Powstania Styczniowego w Halinowie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował,  

że przetarg na przebudowę drogi gminnej – ul. Powstania Styczniowego został otwarty, wpłynęło 

6 ofert, najkorzystniejsza – firmy Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów. Pierwszy etap 

przebudowy powinien zakończyć się wraz z końcem lipca br. Modernizacja ulicy Północnej 

uzależniona jest od środków finansowych. Na terenie gminy jest wiele dróg, które wymagają 

przebudowy. Decyzja o wyborze modernizowanej ulicy zapadnie w najbliższym czasie. Projekt 

boiska zgodnie z zadaniami budżetowymi ujętymi jako fundusz sołecki, zostanie zrealizowany do 

końca roku kalendarzowego.  

Radny Pan Jan Stankiewicz zgłosił problem braku dostępu do bieżącej wody w Michałowie. 

Podczas ostatniego posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, radny uzyskał zapewnienie, że 

awarie przepompowni w Okuniewie, do których dochodziło w ubiegłym roku – w bieżącym nie 

będą miały miejsca. Zdaniem radnego nie może dochodzić do sytuacji, w których mieszkańcy wsi 

nie będą mieli dostępu do wody przez 3 kolejne popołudnia. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz wytłumaczył, że brak dostępu do wody 

spowodowany jest m. in. modernizacją drogi wojewódzkiej nr 637. Wykonawcy przebudowy 

niejednokrotnie przerwali nitkę sieci wodociągowej na terenie Michałowa. Ponadto Stacja 

Uzdatniania Wody w Okuniewie ma problemy, bowiem zapotrzebowanie mieszkańców 

Okuniewa oraz Michałowa jest większe od ilości wody, którą stacja jest w stanie dostarczyć.  

W dniu dzisiejszym ma zostać podane do publicznej wiadomości obwieszczenie wskazujące  

na wykorzystywanie wody jedynie do celów bytowych.   

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik zwrócił uwagę, iż w ostatnich dniach również  

w Hipolitowie dostęp do wody był ograniczony z powodu bardzo niskiego ciśnienia w sieci 

wodociągowej. Mówca zauważył, że po wybudowaniu Stacji Uzdatniania Wody w Wielgolesie 

Duchnowskim nie powinno dochodzić do takich sytuacji. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz wyjaśnił, że niskie ciśnienie może być 

spowodowane przepustowością sieci. Lato to okres, kiedy zużywa się zdecydowanie więcej wody 

(podlewanie roślinności, wypełnianie basenów), jednak użytkownicy SUW w Mrowiskach oraz 

Wielgolesie Duchnowskim nie powinni mieć problemu z dostępem do wody poza delikatnym 

spadkiem ciśnienia. 

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik zapytał, kiedy Gmina Halinów przystąpi do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Hipolitów? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że uchwała w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Hipolitów została podjęta w ubiegłym roku. Ponadto wyjaśnił, że w pierwszej 

kolejności zostaną podjęte uchwały dotyczące planów Krzewiny oraz Michałowa, następnie 

Gmina rozpocznie prace planistyczne nad kolejnymi miejscowościami.   

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik skorygował wypowiedź Zastępcy Burmistrza 

Halinowa, bowiem przedmiotowa uchwała została podjęta w styczniu 2014 roku.  
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Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w nawiązaniu do wypowiedzi 

przedmówcy powiedział, że są plany zmiany omawianej uchwały. Z uwagi na fakt, iż w trakcie 

poprzedniej procedury planistycznej nie dopełniono pewnych obowiązków, w obecnej chwili  nie 

ma możliwości opracowania planu dla całej miejscowości.  

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik w swojej wypowiedzi zwrócił uwagę na poprawę 

bezpieczeństwa na odcinku od torów kolejowych w Halinowie do pętli autobusowej  

w Hipolitowie. Mówca zapytał, jakie kroki zostały podjęte w przedmiotowej sprawie?  

Czy będą wykonane konkretne prace?  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że zostały 

przeprowadzone rozmowy z Powiatem Mińskim, odbyła się wizja lokalna w której uczestniczyli: 

przedstawiciele Powiatu oraz Gminy Halinów, a także Naczelnik Wydziału Ruchu Drogowego 

Komendy Powiatowej Policji w Mińsku Mazowieckim Pan Piotr Wojda. Podczas spotkania 

omówiono propozycje wyniesionych przejść dla pieszych. Z informacji, które posiada Gmina 

Halinów, w ramach bieżącego utrzymania dróg powiatowych, takie wyniesienia mają być 

wykonane. Gmina ze swojej strony ma w planie wykonanie projektu instalacji monitoringu w 

centrum Halinowa oraz okolicy pętli autobusowej w Hipolitowie. 

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik poprosił, by żywopłot zlokalizowany przy ulicy 

Warszawskiej obok pętli autobusowej został przycięty lub całkowicie wycięty, gdyż ogranicza 

widoczność oraz stwarza większe zagrożenie spowodowania wypadku. Ponadto Sołtys 

Hipolitowa zaproponował, by na terenie pętli zamontować stojaki na rowery dla osób 

korzystających z komunikacji miejskiej. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poinformował, że jest plan,  

by zainstalować monitoring, zakupić stojaki oraz zagospodarować cały teren pętli.  

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik w swojej wypowiedzi poprosił, by zespół sprzątający 

na terenie gminy Halinów częściej porządkował teren wokół sklepu Żabka, okolice ulicy Leśnej, 

części Hipolitowskiej oraz pętli autobusowej – szczególnie po weekendzie w określonych 

miejscach jest bardzo nieprzyjemnie.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz zauważył, że brygada sprzątająca 

porządkuje teren na bieżąco, również po weekendzie. Problem nieładu na terenie pętli 

spowodowany jest m. in. przesiadywaniem w tym miejscu młodzieży.  

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik zadał pytanie dotyczące modernizacji ulicy 

Cyprysowej – kiedy zostanie wykonana? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że  

do Powiatu został złożony wniosek na wycinkę drzew. Gmina uzyskała zgodę, w związku z tym 

zostaną podjęte kolejne kroki zmierzające do wykonania zadania. Zdaniem mówcy w lipcu 

inwestycja zostanie zrealizowana. 

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik zapytał również o przebudowę ulicy Jaworowej  

i Brzozowej – kiedy zostaną zmodernizowane? Mówca poprosił, by na omawianych ulicach 

załatać przynajmniej największe dziury. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz wyjaśnił, że są to kolejne ulice, które 

kwalifikują się do wykonania na nich nakładki asfaltowej. Być może warto byłoby w ramach 

funduszu sołeckiego na ulicy Jaworowej położyć nową nakładkę asfaltową.  

Radny Pan Andrzej Piekuciński wspomniał o zakupie programu e-kancelaria. Radny zapytał, 

czy oprogramowanie ma służyć mieszkańcom? Jeżeli tak, to od kiedy będzie można z niego 

korzystać? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że program został 

zakupiony na potrzeby wewnętrzne Urzędu Miejskiego w Halinowie i będą z niego korzystali 

jedynie pracownicy Urzędu. 
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Radny Pan Andrzej Piekuciński zapytał, czy w związku ze zmianą ustawy o efektywności 

energetycznej, w Urzędzie planowane jest wdrażanie systemów jakościowych? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że  

w obecnej chwili nie jest w stanie odpowiedzieć na zadane pytanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński na wstępie swojej 

wypowiedzi odniósł się do zbliżających się Zebrań Wiejskich dotyczących funduszu sołeckiego. 

Zdaniem Przewodniczącego Rady wiele Sołectw z terenu gminy Halinów będzie chciało 

wydatkować swoje środki na poprawę bezpieczeństwa. Mówca zapytał, czy warto jest 

przeznaczać środki sołeckie z funduszu na 2017 rok na rozbudowę monitoringu oraz, czy Gmina 

jest przygotowana na efektywne wykorzystywanie takiej inwestycji? Następnie zasugerował, by 

zastanowić się nad założeniem Centrum Monitoringu Gminy oraz zatrudnieniem pracownika, 

który przekazywałby informacje Policji w Halinowie.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz oznajmił, że taki plan mógłby 

funkcjonować całodobowo za pośrednictwem Policji. Docelowo Gmina Halinów chciałaby, żeby 

podgląd na centrum Halinowa posiadał posterunek Policji. Jednakże Zastępca Burmistrza 

Halinowa przyznał, iż na obecną chwilę nie ma sensu przeznaczać środki z funduszu sołeckiego 

na monitoring, gdyż Gmina nie jest przygotowana do rozwoju tego typu infrastruktury. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński zapytał, czy maszty antenowe służące do przesyłu Internetu 

(np. w Chobocie), zostaną przejęte na własność Gminy oraz, czy będzie je można nadal 

wykorzystywać? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że po zakończeniu realizacji 

projektu, maszty przejdą na własność Gminy. Ponadto to od Gminy będzie zależało, czy zostaną 

udostępnione (w ramach umowy bądź zapytania ofertowego). Jeżeli zostaną wykorzystane,  

to z pewnością w sposób odpłatny. Na zakończenie swojej wypowiedzi Burmistrz Halinowa 

przypomniał, iż projekt trwa do końca bieżącego roku, więc koncepcje dalszego użytkowania 

masztów zostaną omówione w terminie późniejszym.   

Radna Pani Anna Ludwiniak zwróciła się z prośbą o unormowanie kwestii znaku drogowego 

zlokalizowanego na ulicy Piłsudskiego w Halinowie. Radna zapytała, czy zakaz wjazdu na ulicę 

Prusa będzie umieszczony na stałe? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że znak 

zakazu jest usytuowany zgodnie z organizacją ruchu. Ulica Prusa jest jednokierunkową drogą 

pieszo jezdną. Aby dojechać do budynku gimnazjum od ulicy Okuniewskiej, należy skręcić  

w ulicę Sienkiewicza, a następnie w prawo w ulicę Prusa. 

Radna Pani Anna Ludwiniak na wstępie podziękowała za odpowiedź. Następnie nawiązała  

do znaków drogowych wskazujących progi zwalniające zlokalizowane na ulicy Czumy  

w Grabinie.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz wyjaśnił, że oznakowanie skradzionych 

progów celowo nie zostało usunięte, gdyż powoduje minimalne zmniejszenie prędkości 

pojazdów. Ponadto w najbliższym czasie powstaną 4 progi spowalniające z kostki brukowej. W 

związku z tym, kradzież spowalniaczy nie będzie możliwa, a znaki drogowe niezbędne w celu 

prawidłowego informowania kierowców.     

Radna Pani Anna Ludwiniak ad vocem do wypowiedzi przedmówcy, poprosiła  

o zamieszczenie obok progów słupków, by kierujący pojazdami nie mieli możliwości ominięcia 

spowalniaczy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję. 
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9. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radny Pan Jan Stankiewicz Przewodniczący KOMISJI OCHRONY ŚRODOWISKA, 

ROLNICTWA I LEŚNICTWA 

 08.06.2016 r. – sprawozdanie z działalności Zakładu Komunalnego w Halinowie oraz 

Spółki EKO – INWESTYCJA za 2015 rok (wspólne posiedzenie z Komisją 

Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji). 

Radny Pan Andrzej Piekuciński Przewodniczący KOMISJI BUDŻETOWEJ  

 23.05.2016 r. – zestawienie ulg podatkowych udzielonych w 2015 roku wraz  

ze skutkami budżetowymi oraz zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej  

w Halinowie. 

Radny Pan Przemysław Mirosz Przewodniczący KOMISJI REGULAMINOWEJ 

 23.05.2016 r. – omówienie propozycji zmian w Statucie Gminy Halinów. 

Radna Pani Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU 

 24.06.2016 r. – zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie, omówienie 

korespondencji skierowanej do Komisji oraz wizja lokalna placów zabaw  

z terenu gminy Halinów. 

Radny Pan Krzysztof Mościcki Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, 

SPRAW SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

 19.05.2016 r. – sprawozdanie Klubu Sportowego Halinów – organizacji pozarządowej 

korzystającej z dofinansowania Gminy Halinów w 2015 roku; 

 21.06.2016 r. – informacja nt. działalności Gminnej Komisji ds. rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz działań wspierających politykę prorodzinną i rodzin 

w 2015 roku, sprawozdanie z realizacji Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

oraz ochrony ofiar przemocy w Gminie Halinów w 2015 roku, omówienie zrealizowanych 

w 2015 roku zadań budżetowych z zakresu działalności Komisji. 

Radny Pan Adam Rudnicki Przewodniczący KOMISJI REWIZYJNEJ  

 11.05.2016 r. – analiza kosztów związanych z budową kanalizacji w Okuniewie  

– II etap, kontrola budowy SUW w Wielgolesie Duchnowskim; 

 31.05.2016 r. – zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Halinów  

za 2015 rok w zakresie dochodów, przychodów i mienia komunalnego (wspólne 

posiedzenie z Komisją Budżetową); 

 01.06.2016 r. – zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Halinów  

za 2015 rok w zakresie wydatków oraz zaopiniowanie rocznego sprawozdania 

finansowego Gminy Halinów za 2015 rok (wspólne posiedzenie z Komisją Budżetową). 

Radny Pan Dawid Wojda w imieniu Pani Edyty Woźniakowskiej Przewodniczącej 

KOMISJI ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI 

KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 

 08. 06.2016 r. – sprawozdanie z działalności Zakładu Komunalnego w Halinowie oraz 

Spółki EKO – INWESTYCJA za 2015 rok (wspólne posiedzenie z Komisją Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa); 
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 23.06.2016 r. – omówienie: stanu mienia komunalnego Gminy Halinów oraz ocena 

propozycji jego zbywania w 2016 roku, możliwości modernizacji bazarku w Halinowie. 

10. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że do 

Rady wpłynęły następujące pisma: 

 sprawozdanie Burmistrza Halinowa – ocena współpracy z organizacjami pozarządowymi 

wraz ze zbiorczym zestawieniem zadań wspieranych z budżetu Gminy w 2015 roku, 

 protokół z posiedzenia Rady Sołeckiej Sołectwa Okuniew w dniu 27.04.2016 r., 

 wezwanie Ochotniczej Straży Pożarnej w Okuniewie do usunięcia naruszenia prawa 

skierowane do PGE Dystrybucja S.A., 

 rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Mazowieckiego stwierdzające nieważność 

Uchwały Nr XX.161.2016  Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

gminy Halinów w 2016 roku, 

 rezygnacja Pana Roberta Kaweckiego z funkcji Sołtysa Sołectwa Cisie, 

 zaproszenia szkół na rodzinne imprezy organizowane przez szkoły, 

 pismo Wojewody Mazowieckiego w sprawie anonimowego wystąpienia dotyczącego 

nieprawidłowości w pracy Urzędu Miejskiego w Halinowie, 

 postanowienie Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego odrzucające zażalenie Pana 

Marcina Mendyka na postanowienie WSA w sprawie ze skargi Wojewody 

Mazowieckiego na Uchwałę Nr III.20.2014 Rady Miejskiej w Halinowie w przedmiocie 

miejscowego zagospodarowania przestrzennego, 

 Uchwała Składu Orzekającego RIO dotycząca wydania opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Halinowa sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Halinów za 2015 rok, 

 roczne sprawozdanie finansowe Gminy Halinów za 2015 rok wraz z objaśnieniami, 

 postanowienie WSA dotyczące wniosku Pani Anny Mendyk i Pana Marcina Mendyka  

o dopuszczenie do udziału w sprawie ze skargi Wojewody Mazowieckiego na Uchwałę 

Nr III.20.2014 Rady Miejskiej w Halinowie w przedmiocie miejscowego 

zagospodarowania przestrzennego, w charakterze uczestnika postępowania, 

 wniosek przedstawicieli Sołectwa Nowy Konik dotyczący zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego III części m. Nowy Konik, 

 wniosek Burmistrza Halinowa o zwołanie sesji nadzwyczajnej, 

 informacja Burmistrza Halinowa o sposobie załatwienia sprawy dotyczącej zmiany 

organizacji ruchu na ul. Mickiewicza w Halinowie,   

 stanowisko Rady Miejskiej w Lipsku w sprawie poparcia dla podziału statystycznego 

Województwa Mazowieckiego, 

 liczne zaproszenia na uroczystości zakończenia roku szkolnego, 

 Uchwały Zebrań Wiejskich Sołectwa Desno oraz Sołectwa Krzewina w sprawie 

przekazania sołectwu Desno składnika mienia gminnego do korzystania, 

 wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia 

absolutorium dla Burmistrza Halinowa z tytułu wykonania budżetu za 2015 rok, 

 odpowiedź Burmistrza Halinowa na interpelację Radnego Pana Andrzeja Piekucińskiego, 

 protokół z Zebrania Wiejskiego Sołectwa Stary Konik w dniu 30.05.2016 r., 

 odpowiedź Burmistrza Halinowa na wniosek przedstawicieli Sołectwa Nowy Konik 

dotyczący zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 

 wyrok WSA w sprawie ze skargi Wojewody Mazowieckiego na uchwałę Rady Miejskiej 

w Halinowie w przedmiocie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Okuniew, 
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 Uchwała Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie stanowiska odnośnie planowanej linii 

elektroenergetycznej sieci przesyłowej najwyższych napięć 400kV przez teren Powiatu 

Grójeckiego, 

 wniosek OSP w Okuniewie w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Orkiestry OSP 

Okuniew, 

 pismo Sołectwa Okuniew dotyczące uwag i propozycji w sprawie projektu Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku w Gminie Halinów, 

 pismo mieszkańców Wielgolasu Duchnowskiego oraz Brzezińskiego w sprawie 

umieszczenia w regulaminie Ładu i porządku na terenie gminy zapisu dotyczącego 

wykaszania nieruchomości, 

 Uchwała Składu Orzekającego RIO dotycząca zaopiniowania wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie absolutorium dla Burmistrza 

Halinowa za 2015 rok, 

 prośba Poseł na Sejm RP Pani Krystyny Pawłowicz o przystąpienie do uchwalenia części 

B Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego dla Miasta Halinów, 

 wniosek Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Halinowie o zmianę porządku obrad 

XXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie, 

 pismo mieszkańca Okuniewa Pana Michała Ziętek dotyczące naprawy nawierzchni 

asfaltowej drogi gminnej (ul. 1-go Maja w Okuniewie), 

 pismo Sołectwa Okuniew w sprawie wyboru przedstawicieli na Walne Zebranie 

Delegatów Gminnej Spółki Wodnej w Halinowie, 

 wniosek Sołtysa Sołectwa Okuniew Krzysztofa Mościckiego dotyczący: utrzymywania 

czystości i porządku na terenie Okuniewa, przeprowadzenia kontroli zbiorników 

bezodpływowych, potrzeby remontu chodnika i nawierzchni asfaltowej ul. 1-go Maja oraz 

rozbudowy oświetlenia na ul. Rynek w Okuniewie. 

Sołtys Desna Pan Leszek Gomulski w swojej wypowiedzi odniósł się do Uchwał Zebrań 

Wiejskich Sołectwa Desno oraz Krzewina w sprawie przekazania sołectwu Desno składnika 

mienia gminnego do korzystania. Sołtys zauważył, że uchwały zostały podjęte przez aklamację. 

Mieszkańcy Desna i Krzewiny chcieliby sprawować pieczę nad gminnym budynkiem, z którego 

mogliby bez przeszkód korzystać. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński odpowiedział, że Rada 

podejmie w tej kwestii decyzję poprzez zaopiniowanie rozwiązania zaproponowanego przez 

Burmistrza Halinowa. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski zaproponował zorganizowanie spotkania  

w przedmiotowej sprawie, by zapoznać się ze zdaniem zarówno mieszkańców Desna  

i Krzewiny, jak również obecnego najemcy nieruchomości. Ponadto Burmistrz Halinowa  

w swojej wypowiedzi wspomniał o rozmowie przeprowadzonej z Prezesem Gminnej Spółdzielni 

„Samopomoc Chłopska”. Mieszkańcy Desna i Krzewiny chcieliby mieć lokal do wykorzystania, 

natomiast obok nieruchomości, o którą wnioskują znajduje się stary budynek po sklepie, który 

jest własnością Spółdzielni. Zdaniem mówcy Prezes Spółdzielni zgodzi się udostępnić Gminie  

tą nieruchomość. Być może zasadnym byłoby również przejęcie zabudowanej działki.  

Na zakończenie Burmistrz Halinowa zasygnalizował, iż umów należy dotrzymywać, w związku 

z tym na obecną chwilę przejęcie przez Sołectwo nieruchomości gminnej nie jest możliwe,  

ze względu na obowiązującą do 2018 roku umowę użyczenia. 

11. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki na wstępie swojej 

wypowiedzi poinformował, że sesja Rady Powiatu Mińskiego odbyła się w dniu 22 czerwca 2016 

roku. Przed sesją radni powiatowi udali się na 2 wizje lokalne, podczas których zapoznali się  

ze stanem technicznym dróg powiatowych zlokalizowanych na terenie gminy Halinów. Następnie 
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radny powiatowy odniósł się do planowanego odwodnienia na odcinku ulicy Kochanowskiego  

w Długiej Kościelnej oraz przy szkole w Halinowie, a także uchwał podjętych w sprawie 

dofinansowania przebudowy skrzyżowań (m. in. skrzyżowania ulic Warszawskiej  

i Hipolitowskiej). 

Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek oznajmił, iż ostatnia sesja Rady Powiatu 

podkreśliła dynamiczną pracę Zarządu Powiatu Mińskiego. Absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2015 rok zostało udzielone. Radny powiatowy przypomniał, że obecnie główną 

inwestycją wykonywaną przez Powiat jest remont szpitala w Mińsku Mazowieckim. Ponadto 

mówca poinformował o:  

 wykonanej nakładce asfaltowej w Deśnie,  

 oczyszczeniu rowu w Krzewinie,  

 planowanej inwestycji w Józefinie (nakładka asfaltowa oraz chodnik na ulicy Stołecznej),  

 budowie chodnika w Kazimierowie (ukończenie sporządzania dokumentacji, ustalenie 

etapów, rozmowy techniczne),  

 wymianie nakładki asfaltowej na ulicy Powstania Styczniowego w Halinowie, 

 zmianach budżetowych wynikających z rozeznania kosztorysowego przebudowy ulicy  

3-go Maja w Halinowie (został ogłoszony przetarg na wykonanie dokumentacji 

projektowej). 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w nawiązaniu do wypowiedzi 

przedmówcy przypomniał o udziale Gminy Halinów w kosztach budowy chodnika  

w Kazimierowie (50/50) oraz wyraził nadzieję, iż planowany zakres wykonania zadania – tj. od 

mostu w Długiej Kościelnej do ul. Tatrzańskiej w Mrowiskach zostanie w pełni zrealizowany. 

Sołtys Mrowisk Pan Stanisław Dobosiewicz zapytał, po której stronie ulicy powstanie chodnik? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że chodnik zostanie 

zbudowany zmiennie – od mostu do ulicy Północnej po stronie prawej, od ulicy Północnej  

do Zakładu Graficznego Taurus po stronie lewej, następnie znowu po stronie prawej aż do ulicy 

Tatrzańskiej. 

Sołtys Krzewiny Pani Anna Jackiewicz zapytała, kiedy zostanie poprawiony mostek przy ulicy 

Północnej w Długiej Kościelnej?  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że 

uszkodzony przy przebudowie mostu w Długiej Kościelnej mostek przy ulicy Północnej zostanie 

naprawiony w trakcie modernizacji całej ulicy Północnej. Zostaną dodatkowo zamontowane 

barierki, mające ca celu poprawę bezpieczeństwa.  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek na wstępie poinformował o złożeniu do Powiatu 

wniosku dotyczącego zmiany organizacji ruchu poprzez ustawienie znaku STOP w Deśnie,  

a także usytuowania we właściwym miejscu znaku informującego o zabudowaniach na drodze  

z Długiej Szlacheckiej do Okuniewa.  

Radny Pan Andrzej Piekuciński zapytał, czy istnieje szansa wykonania modernizacji odcinka 

drogi od placu zabaw w Mrowiskach do Chobotu? Radny podkreślił, że wskazany fragment ulicy 

jest w stanie krytycznym i jego przebudowa jest niezbędna.   

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek oznajmił, iż w obecnej chwili nie jest w stanie 

odpowiedzieć na zadane pytanie. Ponadto z informacji uzyskanych od Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych Pana Andrzeja Solonka wynika, że ceny nakładek asfaltowych w bieżącym roku są 

bardzo korzystne. W związku z tym, dzięki funduszom zaplanowanym na wykonanie nowych 

nakładek będzie można zrealizować więcej zadań polegających na wymianie nawierzchni. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zwrócił się z prośbą o 

wykonanie nakładki na odcinku od Stacji Uzdatniania Wody w Mrowiskach do ulicy Śliwkowej 

w Kazimierowie. Radny zasugerował, że zadanie można wykonać w ramach bieżącego 

utrzymania dróg (niekoniecznie w bieżącym, może być w przyszłym roku). 

Radny Pan Adam Rudnicki podziękował radnym powiatowym z terenu gminy Halinów  

zaangażowanie oraz za pomoc przy realizacji odwodnienia na ulicy Kochanowskiego w Długiej 

Kościelnej. 

Sołtys Desna Pan Leszek Gomulski również podziękował radnym powiatowym za dotrzymanie 

słowa oraz wykonanie nowej nakładki asfaltowej w Deśnie. Następnie mówca, zapytał, czy 

zostaną podjęte działania zmierzające do budowy chodnika z Cisia do Desna?   

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz wyjaśnił, że Gmina Halinów złoży 

wniosek na budowę chodnika, lecz na ulicy Głównej w Cisiu (od szkoły do ulicy Powstania 

Styczniowego w Halinowie) w podziale kosztów 50/50.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poprosił  

o przekazanie gratulacji Zarządowi oraz Staroście Powiatu Mińskiego Panu Antoniemu 

Tarczyńskiemu. W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. Następnie 

ogłosił przerwę o godz. 1715 Obrady wznowiono o godz. 1743.  

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2023  

– Druk Nr 190 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2016 rok – Druk Nr 191 

Projekty uchwał wraz z autopoprawkami od punktu nr 12 do nr 13 omówiła Skarbnik Halinowa 

Pani Teresa Karwowska. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2023 – Druk Nr 190 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecny na sali radny: Pan Bogdan Janczarek. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2016 rok – Druk Nr 191 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

 

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecny na sali radny: Pan Bogdan Janczarek. 
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14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania 

środków finansowych z przeznaczeniem na nagrody za osiągnięcia  

w służbie dla policjantów Komisariatu Policji w Halinowie – Druk  

Nr 192 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych z przeznaczeniem 

na nagrody za osiągnięcia w służbie dla policjantów Komisariatu Policji w Halinowie  

– Druk Nr 192 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecny na sali radny: Pan Bogdan Janczarek. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu gminy 

Halinów za 2015 rok – Druk Nr 193 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Halinowa Pani Teresa Karwowska. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

i sprawozdania z wykonania budżetu gminy Halinów za 2015 rok – Druk Nr 193 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecny na sali radny: Pan Bogdan Janczarek. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Halinowa absolutorium z tytułu wykonania budżetu  

za 2015 rok – Druk Nr 194 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński pogratulował 

osiągniętych wyników oraz podziękował za determinację i wytrwałość w dążeniu  

do zachowania dobrej kondycji finansowej Gminy Halinów. Następnie Przewodniczący Rady 

odczytał Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie  

z dnia 14 kwietnia 2016 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza 

Halinowa sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Halinów za 2015 rok. 

 



16 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Pan Adam Rudnicki w nawiązaniu  

do odczytanej przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie Uchwały Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej, poinformował, że podjęta uchwała była dla 

członków Komisji przesłanką do podjęcia prac nad wnioskiem oraz pozytywnego zaopiniowania 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Halinów za 2015 rok. Następnie radny odczytał 

wniosek wraz z uzasadnieniem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi Halinowa 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2015 rok.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński odczytał Uchwałę 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 16 czerwca 2016 

roku dotyczącą zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Halinów w sprawie 

absolutorium dla Burmistrza Miasta Halinów za 2015 rok.  

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Halinowa absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za 2015 rok – Druk Nr 194 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecny na sali radny: Pan Bogdan Janczarek. 

Radny Pan Jan Papis na wstępie odniósł się do indywidualnych marzeń radnych Rady Miejskiej 

w Halinowie, które dzięki Burmistrzowi Halinowa mogą być realizowane. Mówca zauważył, że 

zwiększenie dochodów o 13% to nie lada sztuka, w związku z tym serdecznie podziękował 

Burmistrzowi Halinowa Panu Adamowi Ciszkowskiemu, Zastępcy Burmistrza Panu Adamowi 

Sekmistrzowi, Sekretarzowi Halinowa Panu Robertowi Grubkowi oraz Skarbnikowi Halinowa 

Pani Teresie Karwowskiej za cierpliwość, wyrozumiałość oraz merytorykę.  

Radny Pan Dawid Wojda w swojej wypowiedzi również podziękował za osiągnięte wyniki oraz 

życzył dalszych sukcesów. 

Radny Pan Jan Stankiewicz wyraził swój ogromny szacunek dla Skarbnik Halinowa Pani 

Teresy Karwowskiej, która w sposób rzetelny i profesjonalny wykonuje swoją pracę. Ponadto 

podziękował Zastępcy Burmistrza Halinowa Panu Adamowi Sekmistrzowi, dzięki któremu wiele 

inwestycji gminnych realizowanych jest w kosztach niższych niż zaplanowane.  

Na zakończenie swojej wypowiedzi radny podziękował również Burmistrzowi Halinowa Panu 

Adamowi Ciszkowskiemu za nieustanne dążenie do zmian na lepsze oraz ich dokonywanie.  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski serdecznie podziękował za ciepłe słowa oraz 

zadeklarował, iż postara się, by w przyszłym roku Rada Miejska w Halinowie również podjęła 

uchwałę w przedmiotowej sprawie.  

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Halinów w  2016 roku  

– Druk Nr 195 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Nie było głosów w dyskusji. 
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Głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Halinów w 2016 roku  

– Druk Nr 195 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecny na sali radny: Pan Bogdan Janczarek. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Halinów  

– Druk Nr 196 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Krzysztof Mościcki w swojej wypowiedzi odniósł się do omawianego Regulaminu. 

Według radnego osobami odpowiedzialnymi za utrzymanie czystości na terenie gminy Halinów 

są właściciele nieruchomości. Ponadto każdy powinien zwracać uwagę na porządek w swojej 

okolicy. W Okuniewie jest ok. 40 posesji, które w większości nie są zamieszkałe. Z Urzędu 

Miejskiego w Halinowie zostały wystosowane pisma do właścicieli działek wzywające do 

uprzątnięcia nieruchomości. Efektem niektórych wezwań było dostosowanie się do zaleceń i 

uprzątnięcie działek. Mając na względzie wygląd estetyczny naszego otoczenia, mówca 

przygotował projekt apelu skierowanego do wszystkich mieszkańców Gminy Halinów. Apel 

dotyczy niewylewania ścieków na łąki, niezaśmiecania rzeki, lasu i przyrody, a także innych 

czynności wskazujących na dbałość o naszą „małą ojczyznę”. Na zakończenie radny podkreślił, 

że każdy kto jest świadkiem zanieczyszczania środowiska ma obowiązek zgłosić taką sytuacje do 

Gminy bądź na policję.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz na wstępie podziękował za 

przygotowanie apelu. Następnie wyjaśnił, że Gmina Halinów nie dysponuje strażą miejską, która 

posiada prawo do wystawiania mandatów. Jedyną uprawnioną jednostką jest policja. Sprawy, 

których Gmina nie jest w stanie wyegzekwować, musi zgłosić na policję. Jeżeli zaś policja nie 

może wystawić mandatu, kieruje postępowanie karne do Sądu Rejonowego w Mińsku 

Mazowieckim. W odniesieniu do kwestii utrzymania porządku Zastępca Burmistrza Halinowa 

wspomniał o niektórych mieszkańcach Gminy, którzy zadeklarowali się i uiszczają opłaty  

za odbiór odpadów komunalnych, lecz tych odpadów nie wystawiają.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zauważył, że nie ma 

możliwości sprawdzenia przekazywania odpadów komunalnych, lecz jest możliwość 

skontrolowania wywozu nieczystości płynnych.  

Radny Pan Dawid Wojda zaaprobował pomysł radnego Krzysztofa Mościckiego. Ponadto 

zwrócił się z prośbą o opublikowanie na sołeckich tablicach ogłoszeń plakatów przywołujących 

oraz zachęcających do dbania o środowisko. Druki powinny zawierać hasła: „Nie wyrzucaj śmieci 

do lasu! Nie wypuszczaj szamba do rowu! Nie spalaj śmieci w piecu lub w ognisku!  

Nie dopuszczaj do zarośnięcia Twojej działki!”, a także wskazanie środka karnego.  

Radny Pan Krzysztof Mościcki wyjaśnił, że nie jest to jego autorski pomysł, lecz wykorzystanie 

koncepcji i doświadczeń z innych Gmin.  
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Sołtys Wielgolasu Duchnowskiego Pani Władysława Zawadka zapytała, co robić w sytuacji, 

kiedy zarośla na zaniedbanych działkach uschną i zaczną płonąć? W jaki sposób można zapobiec 

takim sytuacjom?  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że dodanie  

w Regulaminie zapisu dotyczącego porządkowania nieruchomości nie rozwiąże problemu. 

Utrudnienie stanowi sposób egzekucji. Jedyną instytucją uprawnioną do wystawiania mandatów 

jest straż miejska, której Urząd Miejski w Halinowie nie posiada. 

Radny Pan Jan Papis na wstępie swojej wypowiedzi poinformował, iż był współautorem 

wniosku dotyczącego dodania do Regulaminu zapisu odnoszącego się do wykaszania posesji. 

Mówca zaproponował, by zapis ten sformułować jako: „utrzymanie nieruchomości niebędących 

rolnymi, ani obszarami chronionymi leśnymi oraz gruntami pod wodami w stanie wolnym  

od zachwaszczenia z wykoszoną trawą”. Radny zauważył, że taki zapis poprawiłby 

bezpieczeństwo mieszkańców Gminy Halinów. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi wyjaśnił, że po 

konsultacji z Radcą Prawnym nie widzi możliwości wprowadzenia do Regulaminu takiego 

zapisu. Zastępca Burmistrza Halinowa poprosił, by przyjąć Regulamin utrzymania czystości  

i porządku na terenie gminy Halinów w przedstawionej wersji. Następnie zaproponował podjęcie 

prac właściwej merytorycznie Komisji Rady Miejskiej w Halinowie nad opracowaniem nowego 

Regulaminu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zauważył, że  

w Regulaminie zakazem chowu i utrzymania objęte są m.in. zwierzęta takie jak: króle, gołębie, 

kury. Dla wielu mieszkańców Gminy takie przepisy będą krzywdzące.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w ramach wyjaśnienia poinformował, że 

przywołane zapisy nie różnią się od obecnie obowiązujących. Ponadto na podstawie aktualnych 

przepisów prawa do końca lipca muszą być zmienione (zaktualizowane) uchwały dotyczące 

gospodarki odpadami oraz regulaminu czystości i porządku na terenie gminy.  

Radny Pan Andrzej Piekuciński na wstępie poinformował o kilku uwagach technicznych 

dotyczących Regulaminu, m. in. niewłaściwego zapisu odnoszącego się do pojemników  

i worków przeznaczonych do gromadzenia odpadów, braku określenia definicji nieruchomości 

niezamieszkałych, a także kwestii odbioru odpadów wielkogabarytowych.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi wytłumaczył, że gminny 

system gospodarki odpadami nie obejmuje nieruchomości niezamieszkałych. Ponadto wyjaśnił, 

że odpady wielkogabarytowe zbierane są raz w roku w formie tzw. wystawki, natomiast 

dodatkowo od dnia 1 stycznia 2017 roku Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów zlokalizowany  

w Długiej Kościelnej jest zobowiązany do przyjmowania takich odpadów.  

Radny Pan Jan Papis poprosił, by podjąć omawianą uchwałę w przedstawionej treści, zaś  

w przyszłości pochylić się nad opracowaniem nowego, zgodnego z przepisami prawa oraz 

zadowalającego wszystkich Regulaminu. 

Radny Pan Jan Stankiewicz poparł propozycję przedmówcy, a także zasugerował, by po 

wakacjach zorganizować wspólne posiedzenie Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa  

i Leśnictwa oraz Komisji ds. Zdrowia, Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego, celem omówienia ewentualnych zmian w przedmiotowym Regulaminie. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie gminy Halinów – Druk Nr 196 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  



19 

 

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecny na sali radny: Pan Bogdan Janczarek. 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości położonych na terenie gminy 

Halinów i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

– Druk Nr 197 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam 

Sekmistrz. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie szczegółowego sposobu  

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości położonych na terenie gminy Halinów i zagospodarowania tych odpadów, w zamian 

za uiszczoną przez właściciela opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi – Druk Nr 197 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecny na sali radny: Pan Bogdan Janczarek. 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie upoważnienia 

Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Halinowie do 

prowadzenia postępowania i wydawania decyzji administracyjnych  

w sprawach dotyczących świadczeń pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym – stypendiów i zasiłków szkolnych – Druk Nr 198 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie regulaminu 

udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym – Druk Nr 199 

Projekty uchwał wraz z autopoprawkami od punktu nr 20 do nr 21 omówił Sekretarz Halinowa 

Pan Robert Grubek. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury  

i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie: 

 upoważnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Halinowie do 

prowadzenia postępowania i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach dotyczących 

świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym – stypendiów i zasiłków szkolnych, 

 regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym. 

Nie było głosów w dyskusji. 
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Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie upoważnienia Kierownika 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Halinowie do prowadzenia postępowania  

i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach dotyczących świadczeń pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym – stypendiów i zasiłków szkolnych – Druk Nr 198 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecny na sali radny: Pan Bogdan Janczarek. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym – Druk Nr 199 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecny na sali radny: Pan Bogdan Janczarek. 

22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Nowy Konik, gmina Halinów – Druk Nr 200 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Nowy Konik, 

gmina Halinów – Druk Nr 200 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecny na sali radny: Pan Bogdan Janczarek. 

23. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Radny Pan Andrzej Piekuciński na wstępie zauważył, iż nie otrzymał odpowiedzi na złożoną 

przez siebie interpelację. Ponadto w odniesieniu do uzyskanej odpowiedzi na drugi wniosek, 

radny wyraził zdziwienie wobec stanowiska Komisji Regulaminowej oraz uznał, że zgłoszona 

uwaga powinna zostać omówiona w szerszym gronie radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński wyjaśnił, że został 

złożony wniosek o ustalenie, w jakim zakresie Komisja Regulaminowa może zaproponować 

wprowadzenie zmian, tak by nie kolidowały one z innymi przepisami prawa, np. z ustawą  

o ochronie danych osobowych, czy dostępie do informacji publicznej. Przewodniczący Rady 

zapewnił, że temat nie jest zamknięty oraz że ponownie zostanie poddany pod obrady Komisji. 
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Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz zwrócił się z prośbą o przypomnienie, 

czego dotyczyła pierwsza interpelacja? 

Radny Pan Andrzej Piekuciński odpowiedział, że interpelacja dotyczyła trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej Gminy Halinów.  

Radca Prawny Pan Piotr Zakrzewski oznajmił, ze jego zdaniem odpowiedź na przedstawiony 

wniosek została udzielona ustnie podczas obrad sesji, na której interpelacja została zgłoszona. 

Sołtys Krzewiny Pani Anna Jackiewicz zapytała, kiedy miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego Krzewiny zostanie wyłożony do publicznego wglądu? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że prawdopodobnie plan 

Krzewiny zostanie wyłożony na początku lipca bieżącego roku. 

24. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński w dniu 27 czerwca 2016 roku o godz. 1928 zamknął obrady XXIII sesji Rady 

Miejskiej w Halinowie. 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

Marcin Pietrusiński 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Klaudia Szulim 
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Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 czerwca 

2016 roku: 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 czerwca 

2016 roku. 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 czerwca 2016 

roku. 

3. Załącznik nr 3 – sprawozdanie Burmistrza z pracy Urzędu Miejskiego w 2015 roku. 

4. Załącznik nr 4 – sprawozdanie Burmistrza z inwestycji gminnych w 2015 roku. 

5. Załącznik nr 5 – sprawozdanie z realizacji Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w Gminie Halinów w 2015 roku. 

 

W publikowanym protokole wyłączono jawność informacji publicznej w zakresie danych osobowych, 

działając w interesie osób fizycznych ze względu na ochronę prywatności tych osób. Podstawa prawna: 

art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2016 r. poz. 

1764). Wyłączenia dokonał pracownik Biura Rady. 

 

1 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 

 

                                                 


